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     Protokół Nr 234/2021 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w sposób zdalny w dniu 27 grudnia 2021 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 12:10 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

2. Alicja Prill  - Wicestarosta   – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

3.Mariusz Norsesowicz  - Członek Zarządu– uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

4.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

5.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

2. Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

3. Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

4. Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji i Zamówień Publicznych Centrum 

Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

5. Rafał Skowron – Dyrektor Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Myśliborzu 

6. Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

 

Posiedzenie zostało przeprowadzone w sposób zdalny zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawy  

z dnia 2 marca o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID–19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020r. poz. 1842 ze zm.) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Rozpatrzenie wniosków wydziałów i jednostek organizacyjnych o dokonanie zmian  

w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok.  

4. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu i planu 

finansowego budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok oraz zmiany planu 

finansowego zadań zleconych z zakresu administracji rządowej na 2021 rok. 

5. Wyrażenie zgody na przesunięcie zabezpieczonych środków finansowych na wydatki, 

które nie wygasają z upływem roku 2021 i zostaną zrealizowane w 2022 roku  dla  
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zadania pn. „Utwardzenie terenu przy Zespole Szkół im. Noblistów Polskich  

w Myśliborzu”. 

6. Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie ustalenia 

wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2021 oraz podjęcie 

uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

projektów uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu zmieniającej uchwałę w sprawie 

wyodrębnienia wydzielonego rachunku dochodów dla środków z Funduszu 

Przeciwdziałania COVID-19 oraz w sprawie opracowania planu finansowego dla tego 

rachunku. 

8. Informacja w sprawie odstąpienia od obciążenia rodzica kosztami z tytułu opłat 

ponoszonych przez rodziców, których dziecko przebywało w Młodzieżowym Ośrodku 

Wychowawczym w Renicach. 

9. Rozpatrzenie wniosku Wydziału Dróg w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie 

Gminie Boleszkowice części nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów jako 

działka o numerze ewidencyjnym 1497/3 obręb 0001 Boleszkowice położonej  

w miejscowości Boleszkowice, stanowiącej część pasa drogowego drogi powiatowej 

nr 2137Z, na czas określony tj. 6 lat. 

10. Wyrażenie zgody na sprzedaż drewna pochodzącego z wycinki drzew przy drogach 

powiatowych oraz podpisanie umowy sprzedaży. 

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie powołania zespołu 

kontrolującego. 

12. Wyrażenie zgody na podpisanie listu intencyjnego w sprawie utworzenia Lokalnego 

Partnerstwa ds. Wody Powiatu Myśliborskiego. 

13. Informacja dotycząca wdrożenia usługi systemu ochrony mobilnej dla 

Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach. 

14. Sprawy różne. 

15. Zakończenie posiedzenia. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Za przyjęciem porządku posiedzenia głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 3 

Rozpatrzenie wniosków wydziałów i jednostek organizacyjnych o dokonanie zmian  

w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok.  

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła następujące wnioski: 

 

1. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Myśliborzu  

o dokonanie zmian w planie finansowym jednostki na 2021 rok w rozdziale 80115 

"Technika" w zakresie polegającym na zwiększenie wydatków o kwotę 15 000,00 zł  

w paragrafie 4240 - "Zakup środków dydaktycznych i książek" w związku z koniecznością 

zakupu środka dydaktycznego tj. ekspres ciśnieniowy dla uczniów technikum żywienia  

i usług gastronomicznych, którzy przygotowują się do egzaminu potwierdzającego 

kwalifikacje zawodowe. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 
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Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

2. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku o dokonanie 

zmian w planie finansowym jednostki polegających na przesunięciu środków w ramach 

posiadanego budżetu w łącznej kwocie 2 750,00 zł w dziale 80195 "Pozostała działalność". 

Zmniejszenia w paragrafie 401 "Wynagrodzenia osobowe pracowników" i zwiększenie  

w paragrafie 417 "Wynagrodzenia bezosobowe" w celu zapewnienia środków na wypłaty dla 

nauczycieli zatrudnionych na podstawie umowy zlecenia w ramach realizacji grantu  

w ramach projektu POMORZE ZACHODNIE – WSPARCIE PSYCHOLOGICZNO – 

PEDAGOGICZNE. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

3. wniosek Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku   

o przesunięcie środków finansowych pomiędzy paragrafami w ramach posiadanego budżetu 

w planie finansowym na 2021r.,  w dziale 801 "Oświata i wychowanie" rozdziale 80146 

"Dokształcanie i doskonalenie nauczycieli"  - zwiększenie w paragrafie 4410 "Podróże 

służbowe krajowe" w kwocie 1600,00 zł -  w celu zabezpieczenia środków finansowych na 

koszty delegacji służbowych związanych z wyjazdami na szkolenia nauczycieli. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zwróciła uwagę, że wniosek zawiera niewłaściwe dane dotyczące paragrafów  

w przedstawionej tabeli. Zaproponowała odłożenie do analizy przedmiotowego wniosku. 

 

Zarząd Powiatu odłożył rozpatrzenie przedmiotowego wniosku. 

Za odłożeniem rozpatrzenia wniosku głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu 

 

4. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 w Dębnie o dokonanie zmian w planie 

finansowym jednostki polegających na przesunięciu środków w ramach posiadanego budżetu 

w łącznej kwocie 1350,00 zł w dziale 80195 "Pozostała działalność". Zmniejszenia  

w paragrafie 401 "Wynagrodzenia osobowe pracowników" i zwiększenie w paragrafie 417 

"Wynagrodzenia bezosobowe" w celu zapewnienia środków na wypłatę nauczycieli 

zatrudnionych na podstawie umowy zlecenia w ramach realizacji grantu  w ramach projektu 

POMORZE ZACHODNIE – WSPARCIE PSYCHOLOGICZNO – PEDAGOGICZNE. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

5. Wniosek Dyrektora Regionalnej Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Dębnie  

o dokonanie zmian w planie finansowym jednostki, polegających na przesunięciu środków 

finansowych pomiędzy paragrafami w ramach posiadanego budżetu w  dziale 855 "Rodzina" 

rozdziale 85510 "Działalność w placówek opiekuńczo-wychowawczych" w kwocie 38 000,00 

zł - zwiększenie w paragrafie 4210 "Zakup materiałów i wyposażenia" i w paragrafie 4300 

""Zakup usług pozostałych", w celu zabezpieczenia płatności bieżących oraz prawidłowego 

funkcjonowania jednostki.  
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(Wniosek stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

6. wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 w Dębnie o przekazanie dodatkowych 

środków finansowych w kwocie 35 000,00 zł w rozdz. 80117 § 4240 z przeznaczeniem na 

zakup sprzętu komputerowego oraz akcesoriów dodatkowych i urządzeń peryferyjnych, które 

zostaną wykorzystane na uruchomienie nowego kierunku technik programista i rozbudowę 

posiadanej bazy komputerowej szkoły. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odczytała uzasadnienie do przedmiotowego wniosku.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę na potrzeby placówki i konieczność odbudowania renomy technikum 

informatycznego i podniesienia jakości oferty edukacyjnej. Zarekomendowała przekazanie 

środków celem zakupu przedmiotowego sprzętu komputerowego. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Wyjaśnił, że Dyrektor poinformowała, że sprzęt zostanie zakupiony po atrakcyjnych cenach. 

Zakup pod koniec roku pozwoli na uzyskanie sprzętu wartego dwukrotnie więcej. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 4 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu i planu 

finansowego budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok oraz zmiany planu 

finansowego zadań zleconych z zakresu administracji rządowej na 2021 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Poinformowała, że zmian dokonuje się na podstawie Zawiadomienia Wojewody 

Zachodniopomorskiego zgodnie z Decyzją Nr 614/2021 z dnia 20 grudnia 2021 roku  

o zwiększeniu planu dotacji (z rez. cel. b. p. poz. 4) w dziale 754 – Bezpieczeństwo publiczne 

i ochrona przeciwpożarowa, rozdziale 75478 – Usuwanie skutków klęsk żywiołowych, §2110 

– 15.392 zł na sfinansowanie wydatków ponoszonych przez PSP w związku z prowadzeniem 

działań związanych z przeciwdziałaniem i usuwaniem skutków klęsk żywiołowych w roku 

2021 takich jak powodzie, silne wiatry, gwałtowne burze, trąby powietrzne, intensywne 

opady deszczu i osuwiska ziemi.  

Zawnioskowała o ujęcie dodatkowych wniosków w przedstawionym projekcie uchwały 

rozpatrzonych na dzisiejszym posiedzeniu Zarządu Powiatu: 

1) wniosku Dyrektora Regionalnej Placówki Opiekuńczo – Terapeutycznej w Dębnie  

o przeniesienie kwoty 38.000 zł pomiędzy paragrafami w rozdziale 85510 – Działalność 

placówek opiekuńczo-wychowawczych w celu zabezpieczenia płatności bieżących oraz 

prawidłowego funkcjonowania jednostki.  

2) wniosku Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Myśliborzu  

o przeniesienie kwoty 15.000 zł pomiędzy paragrafami w rozdziale 80115 – Technika  
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w związku z koniecznością zakupu środków dydaktycznych tj. ekspresu ciśnieniowego dla 

uczniów technikum żywienia i usług gastronomicznych.  

3) wniosku Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 w Dębnie o zabezpieczenie kwoty 35.000 zł  

w rozdziale 80117 – Branżowe szkoły I i II stopnia z przeznaczeniem na zakup środków 

dydaktycznych tj. komputerów. kości pamięci, drukarek do nowo organizowanej pracowni 

informatycznej.  

(Zmieniony projekt uchwały stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poruszył temat wniosku Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Myśliborzu  

o przeniesienie kwoty 15.000 zł pomiędzy paragrafami w związku z koniecznością zakupu 

środków dydaktycznych tj. ekspresu ciśnieniowego dla uczniów technikum żywienia i usług 

gastronomicznych. Zapytał, dlaczego przenoszona jest tak duża kwota? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Poinformowała, że posiada jedynie informacje, że zakup ekspresu związany jest z realizacją  

nowej podstawy programowej. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosiło wyjaśnienie zasadności przedmiotowego zakupu. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę, że koszt zakupu ekspresu przeznaczonego do kawiarni to kwoty ponad 

16 000,00 zł zatem przedmiotowy sprzęt będzie wykorzystany do realizacji zajęć w szkole. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, czy podstawa programowa wymaga zakupu takiego urządzenia? 

 

Rafał Skowron – Dyrektor Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Myśliborzu 

Wyjaśnił, że zakup ekspresu jest związany z realizacją podstawy programowej oraz 

konieczności nabycia przez uczniów dodatkowych umiejętności. Złożył wyjaśnienia 

dotyczące przedmiotowych wymogów. Przedstawił informacje na temat zakupu 

przedmiotowego ekspresu. Przedstawił wyjaśnienia dotyczące wprowadzonych wymogów  

w zakresie realizacji podstawy programowej przez uczniów. Poinformował, że zajęcia  

w zakresie zdobywania dodatkowych umiejętności muszą odbywać się w szkole. Zakup 

ekspresu będzie związany ze zdobyciem umiejętności w zawodzie baristy przez uczniów. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała o kwestię prowadzenia zajęć i przeszkolenia? 

 

Rafał Skowron – Dyrektor Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Myśliborzu 
Odpowiedział, że zajęcia będą prowadzone przez nauczycieli, którzy zostaną przeszkoleni  

w obsłudze przedmiotowego sprzętu. Odniósł się do oferty jaka jest przedstawiona w ramach 

zakupu. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała o realizację podstawy programowej. Czy uczniowie nie nabędą dodatkowych 

umiejętności w miejscach odbywania praktyk? 
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Rafał Skowron – Dyrektor Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Myśliborzu 
Odpowiedział, że uczniowie mają kształcić się w szkole w nabywaniu dodatkowych 

umiejętności. Szkoła jest zobowiązana do realizacji przedmiotowych zajęć. Przedstawił 

wyjaśnienia dotyczące wskazanych w podstawie programowej wymogów. Zauważył, że 

katalog zajęć został wskazany przez Ministerstwo, z którego należało wybrać zajęcia jakie 

będą realizowane. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Poruszył kwestię związaną z obsługą i serwisem przedmiotowego sprzętu.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na uwzględnienie w projekcie uchwały dodatkowych 

wniosków wydziałów i jednostek organizacyjnych  o dokonanie zmian w planach dochodów 

i wydatków na 2021 rok zatwierdzonych przez Zarząd Powiatu oraz podjął uchwałę Nr 

234/774/2021 z dnia27 grudnia 2021 roku w sprawie zmiany budżetu i planu finansowego 

budżetu, zmiany w budżecie i w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 

2021 rok oraz zmiany planu finansowego zadań zleconych z zakresu administracji rządowej 

na 2021 rok. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 5 

Wyrażenie zgody na przesunięcie zabezpieczonych środków finansowych na wydatki, 

które nie wygasają z upływem roku 2021 i zostaną zrealizowane w 2022 roku  dla  

zadania pn. „Utwardzenie terenu przy Zespole Szkół im. Noblistów Polskich  

w Myśliborzu”. 

(Projekt chwały stanowi załącznik Nr 10 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Poinformował, że z uwagi na złe 

warunki atmosferyczne nie jest możliwe wykonanie robót budowlanych dla przedmiotowego 

zadania i wydatki należy przesunąć i wskazać, że nie wygasają one z upływem roku 2021  

i zostaną zrealizowane w 2022 roku. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na przesunięcie zabezpieczonych środków finansowych  

w kwocie 222 000,00 zł na wydatki, które nie wygasają z upływem roku 2021 i zostaną 

zrealizowane w 2022 roku  dla  zadania pn. „Utwardzenie terenu przy Zespole Szkół im. 

Noblistów Polskich w Myśliborzu”. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 6 

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie ustalenia 

wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2021 oraz podjęcie 

uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

projektów uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 

(Projekt chwały stanowi załącznik Nr 11 do protokołu). 

 

 

 



7 
 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła projekt uchwały. Wyjaśniła, że dotyczy on ustalenia wykazu wydatków, które 

nie wygasają z upływem roku budżetowego 2021 na podstawie wniosków złożonych przez: 

a) Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu na realizację zadania 

„Modernizacja instalacji solarnej zamontowanej na budynku Domu Pomocy Społecznej dla 

Osób Przewlekle Somatycznie Chorych w Myśliborzu”. 

b) Dyrektora Zespołu Szkół w Myśliborzu na realizację zadania „Utwardzenie terenu 

przy Zespole Szkół im. Noblistów Polskich w Myśliborzu”. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie 

ustalenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2021 oraz podjął 

uchwałę Zarządu Powiatu w Myśliborzu Nr 234/775/2021 zmieniającą uchwałę w sprawie 

przyjęcia projektów uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu zmieniającej uchwałę w sprawie 

wyodrębnienia wydzielonego rachunku dochodów dla środków z Funduszu 

Przeciwdziałania COVID-19 oraz w sprawie opracowania planu finansowego dla tego 

rachunku. 

(Projekt chwały stanowi załącznik Nr 12 do protokołu). 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową uchwałę. Poinformowała, że w związku ze zmianą wykazu zadań 

planowanych do realizacji ze środków Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych- Fundusz 

Przeciwdziałania COVID-19, ujętych w załączniku do uchwały Nr 223/729/2021 Zarządu 

Powiatu w Myśliborzu z dnia 27 października 2021 roku zachodzi konieczność zmiany w/w 

załącznika. Przedstawiła wyjaśnienia dotyczące wskazanych w załączniku środków 

finansowych na realizację inwestycji drogowych. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 234/776/2021 z dnia 27 grudnia 2021 roku zmieniającą 

uchwałę w sprawie wyodrębnienia wydzielonego rachunku dochodów dla środków  

z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 oraz w sprawie opracowania planu finansowego 

dla tego rachunku. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 8 

Informacja w sprawie odstąpienia od obciążenia rodzica kosztami z tytułu opłat 

ponoszonych przez rodziców, których dziecko przebywało w Młodzieżowym Ośrodku 

Wychowawczym w Renicach. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 13 do protokołu). 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Poinformowała, że Do Dyrektora Młodzieżowego 

Ośrodka Wychowawczego w Renicach wpłynęło postanowienie sądu, na podstawie którego 
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rodzic został zwolniony z odpłatności za wyżywienie syna przebywającego w placówce. 

Należność z wystawionych faktur wraz z odsetkami wynosi 10 325,97 zł. 

 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zwróciła uwagę na zapisy uzasadnienia do wydanego wyroku. Zapytała, czy zostały one 

skonsultowane z radcami prawnymi? 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 
Odpowiedziała, że przedmiotowe zapisy zostały skonsultowane i obciążenie kosztami nie 

może być dokonane. Przedstawiła informacje na temat analizy sprawy. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Poruszyła temat otrzymywania przez rodziców świadczeń 500+ pomimo przebywania dziecka 

w ośrodku. Zapytała, czy mogą one być egzekwowane przez jednostkę? 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 
Odpowiedziała, że jednostka nie otrzymuje przedmiotowych świadczeń. Można jedynie 

wnioskować do OPS i wskazać niezasadność pobierania przez rodziców przedmiotowych 

świadczeń. Co w tym przypadku nie zostało wykonane i wyrok sądu należy wykonać. 

Poruszyła kwestię egzekwowania należności od rodzica dziecka przebywającego w placówce. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zapytał, czy w przypadku wniosku zgłoszonego do OPS rodzic nie otrzymałby świadczenia 

500+, czy zatem byłoby one przekazane dla placówki? 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 
Odpowiedziała, że nie. Odniosła się do kwestii związanej z wypłatą zasiłku 500+  

i ewentualnym postępowaniem prowadzonym przez OPS. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotową informacją. 

 

Ad. 9 

Rozpatrzenie wniosku Wydziału Dróg w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie Gminie 

Boleszkowice części nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka  

o numerze ewidencyjnym 1497/3 obręb 0001 Boleszkowice położonej w miejscowości 

Boleszkowice, stanowiącej część pasa drogowego drogi powiatowej nr 2137Z, na czas 

określony tj. 6 lat. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 14 do protokołu). 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Poinformował, że pismem z dnia 

14 grudnia 2021r. Gmina Boleszkowice wystąpiła do Powiatu Myśliborskiego z wnioskiem  

o użyczenie nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka o numerze 

ewidencyjnym 1497/3 obręb 0001 Boleszkowice położoną w miejscowości Boleszkowice, 

stanowiącą część pasa drogowego drogi powiatowej nr 2137Z, w ciągu ulicy Leśnej  
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w Boleszkowicach. Gmina Boleszkowice zamierza w tym miejscu zrealizować 

przedsięwzięcie inwestycyjne, którego celem jest wykonanie ciągu pieszo-rowerowego. 

Zadanie zostanie w całości sfinansowane przez Gminę Boleszkowice z użyciem jej środków 

własnych oraz środków zewnętrznych.  

Zgodnie z wymogami instytucji dofinansowującej realizację przedmiotowej inwestycji Gmina 

Boleszkowice jest zobowiązana użytkować wybudowany przedmiot inwestycji przez okres co 

najmniej 5 lat licząc od dnia złożenia wniosku o płatność, dlatego Gmina wnosi  

o użyczenie nieruchomości drogowej na okres 6 lat. Docelowo wybudowany ciąg pieszo-

rowerowy zostanie nieodpłatnie przekazany na rzecz Powiatu Myśliborskiego. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na użyczenie Gminie Boleszkowice części nieruchomości 

oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka o numerze ewidencyjnym 1497/3 obręb 0001 

Boleszkowice położonej w miejscowości Boleszkowice, stanowiącej część pasa drogowego 

drogi powiatowej nr 2137Z, na czas określony tj. 6 lat podejmując uchwałę Nr 

234/777/2021 z dnia 27 grudnia 2021 roku w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie na 

rzecz Gminy Boleszkowice nieruchomości stanowiącej część pasa drogowego drogi 

powiatowej nr 2137Z będącej własnością Powiatu Myśliborskiego. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 10 

Wyrażenie zgody na sprzedaż drewna pochodzącego z wycinki drzew przy drogach 

powiatowych oraz podpisanie umowy sprzedaży. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 15 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Poinformował, że wniosek 

dotyczy wyrażenia zgody na zakup 2,00 m3 drewna pochodzącego z wycinki drzew przy 

drogach powiatowych. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatuwyraził zgodę na sprzedaż drewna pochodzącego z wycinki drzew przy 

drogach powiatowych oraz podpisanie umowy sprzedaży. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie powołania zespołu 

kontrolującego. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 16 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poinformowała, że projekt uchwały dotyczy powołania zespołu do przeprowadzenia kontroli 

doraźnej w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Myśliborski 

oraz szkołach i placówkach oświatowych niepublicznych dotowanych przez Powiat 

Myśliborski, w którego skład wchodzą następujące osoby: 

1) Ewa Difort–Olejniczak – Koordynator Zespołu, 

2) Agnieszka Majczyna – Członek Zespołu, 

3) Janina Sidor – Członek Zespołu. 



10 
 

Jednocześnie zakłada udzielenie upoważnienia osobom wymienionym w § 1 do 

przeprowadzenia czynności kontrolnych w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Myśliborski oraz szkołach i placówkach oświatowych 

niepublicznych dotowanych przez Powiat Myśliborski mających na celu sprawdzenie 

poprawności danych wykazanych przez szkoły i placówki oświatowe prowadzone przez 

Powiat Myśliborski oraz szkoły i placówki niepubliczne dotowane przez Powiat Myśliborski 

w bazie danych Systemu Informacji Oświatowej z danymi wynikającymi z dokumentacji 

źródłowej oraz kompletności i poprawności danych zawartych w bazie danych Systemu 

Informacji Oświatowej w odniesieniu do zakresu przedmiotowego ustawy o Systemie 

Informacji Oświatowej według stanu na dzień 30 września 2021 roku. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 234/778/2021 z dnia 27 grudnia 2021 roku w sprawie 

powołania zespołu kontrolującego. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 12 

Wyrażenie zgody na podpisanie listu intencyjnego w sprawie utworzenia Lokalnego 

Partnerstwa ds. Wody Powiatu Myśliborskiego. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 17 do protokołu). 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Wyjaśnił, że list intencyjny jest deklaracją woli 

współpracy w ramach Lokalnego Partnerstwa ds. Wody Powiatu Myśliborskiego, poprzez 

udział w opracowaniu programu na rzecz poprawy sytuacji w zakresie gospodarki wodnej. 

Przedstawił informacje dotyczące realizowanego projektu. Podał informacje na temat działań 

związanych z realizacją programu na rzecz poprawy sytuacji w zakresie gospodarki wodnej. 

Poprosiło wskazanie osoby do udziału w dalszych pracach Lokalnego Partnerstwa ds. Wody 

Powiatu. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odniosła się do realizacji programu i możliwości wykonania działań w zakresie gospodarki 

wodnej. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie listu intencyjnego w sprawie utworzenia 

Lokalnego Partnerstwa ds. Wody Powiatu Myśliborskiego. Jednocześnie oddelegowano 

Panią Wiolettę Waliłko do udziału w dalszych pracach Lokalnego Partnerstwa ds. Wody 

Powiatu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 13 

Informacja dotycząca wdrożenia usługi systemu ochrony mobilnej dla Młodzieżowego 

Ośrodka Wychowawczego w Renicach. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 18 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę, Poinformował o przeprowadzonym przez Centrum Usług 

Wspólnych Powiatu Myśliborskiego rozeznaniu cenowym. Ofertę uzyskano od dwóch firm. 
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Przedstawił informacje na temat złożonych ofert. Zapytał, kiedy przedmiotowe 

zabezpieczenie należy wprowadzić na obiekcie? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że w miesiącu styczniu jeżeli zostaną przygotowane uchwały w sprawie 

likwidacji placówki. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał o możliwość negocjacji przedstawionych ofert z wykonawcami? 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji i Zamówień Publicznych Centrum Usług 

Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

Poinformowała, że istnieje możliwość przeprowadzenia negocjacji. Przedstawiła informacje 

na temat przedmiotowego zadania. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił, o przeprowadzenie negocjacji z potencjalnymi wykonawcami w kwestii realizacji 

przedmiotowego zadania. Wskazał, iż rozpatrzenie sprawy nastąpi w 2022 roku. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotową informacją. 

 

Ad. 14 

Sprawy różne: 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poruszyła temat zawarcia Aneksu Nr 1 do umowy nr 242/2020 z dnia 11 grudnia 2020 r.  

z Towarzystwem Salezjańskim Inspektoria pw. Św. Wojciecha z siedzibą w Pile  

o powierzenie realizacji zadania publicznego z zakresu prowadzenia instytucjonalnej pieczy 

zastępczej pn.: Prowadzenie Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej typu socjalizacyjnego dla 

maksymalnie 14 wychowanków w latach 2021-2023. 

Poinformowała o odbytym spotkaniu w placówce w Dębnie. Zwróciła uwagę na podjętą przez 

Zarząd Powiatu decyzją w sprawie braku zgody na podpisanie przedmiotowego aneksu. 

Przedstawiła informację na temat sytuacji w placówce. Odniosła się do zasadności wniosku  

w zakresie zmiany warunków umowy. Zmiana wartości procentowej do 15 % w kosztorysie 

pozwoli na doposażenie placówki. 

Zawnioskowała o dokonanie zmiany decyzji podjętej na posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniu 

20 grudnia 2021 roku i wyrażenie zgody na podpisanie przedmiotowego Aneksu Nr 1 do 

umowy.(Projekt aneksu stanowi załącznik Nr 19 do protokołu). 

Przedstawiła informacje na temat zastanej w placówce sytuacji i informacje jakie uzyskała 

dotyczące pobytu w niej  wychowanków. Odniosła się do stanu wyposażenia placówki. 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odniosła się do przedmiotowej sprawy. Zwróciła uwagę, że proponowane zapisy do umowy 

powinny być uwzględnione wcześniej przy jej zawieraniu. Zmiany przedstawiono pod koniec 

roku. Przekazała, że nie zgada się na zmianę warunków umowy w trakcie jej trwania. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zauważyła, że proponowane zmiany w aneksie do umowy nie skutkują zwiększenia środków 

jakie są przekazywane do placówki. Zaproponowała, aby dokonać zmiany decyzji i wyrażenie 

zgody na zawarcie aneksu. Przedstawiła wyjaśnienia w przedmiotowej sprawie. 
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Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zaproponował, aby sprawa została rozpatrzona w innym terminie. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zaproponował, aby wniosek został opracowany przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie 

w Myśliborzu i przedstawiony na posiedzenie Zarządu Powiatu. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę na krótki czas realizacji. Poprosiła o przegłosowanie złożonego przez nią 

wniosku. Nie ma formalnych przeszkód w zakresie podjęcia decyzji w przedmiotowej 

sprawie. Przedstawiła argumentację w tej kwestii. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odniosła się do kwestii związanej z procedowaniem przedmiotowej sprawy na posiedzeniu 

Zarządu Powiatu. Przekazała, że zmiana decyzji jest nieuzasadniona. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o zmianie decyzji podjętej na posiedzeniu Zarządu Powiatu 

w dniu 20 grudnia 2021 roku i wyrażono zgodę na podpisanie Aneksu Nr 1 do umowy nr 

242/2020 z dnia 11 grudnia 2020 r. o powierzenie realizacji zadania publicznego z zakresu 

prowadzenia instytucjonalnej pieczy zastępczej pn.: Prowadzenie Placówki Opiekuńczo-

Wychowawczej typu socjalizacyjnego dla maksymalnie 14 wychowanków w latach 2021-

2023. 

Za głosowało 2Członków Zarządu, przeciw – 1, 2 Członków Zarządu wstrzymał się od głosu 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 15 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 13:30 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2.  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3. Mariusz Norsesowicz -  Członek Zarządu   .............................. 

4.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

5.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

……………………………. 

 


